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Referat fra FAU-møte 5.6.2024 
Antall FAU-representanter ikke telt opp, men godt oppmøte. Møtet ble holdt i Formidlingsrommet (rom 
S231). 

Referatet sendes til alle i klassen til hver enkelt – bruk gjerne kontaktlærer, de kan sende ut sammen med 
ukeplan.  

 

1. Rektor Knut Erik Brændvang informerer 

Sak 1 Generell informasjon/orientering   

- Besøksdag nye førsteklassinger er gjennomført 
- Det jobbes nå med å planlegge neste skoleår  
- Brev om lærerskifte sendes ut siste eller nest siste skoleuke    
- Skriftlig eksamener er gjennomført (bra oppmøte og fullføring) 
- Besøksdag for nye åttendetrinnselever er gjennomført 
- Driftsstyre-leder skal velges (se egen sak nedenfor)   

Sak 2 Elevundersøkelsen og mobbing i skolen 

Rektor gjennomgikk Marienlysts resultater i detalj, med vekt på mobbetallene. I likhet med den 
generelle trenden beveger Marienlyst seg i negativ retning på mobbetallene. Det er også 
nedadgående trend på trivsel og motivasjon. Det er ingen klare svar om forklaringsvariabler, men 
rektor trekker frem språk og kultur (TV-serie, bl.a.) som relevante faktorer for mobbetallene.   
 
Rektor informerer om arbeid med tiltak, blant annet intensiverte elevsamtaler. Ved neste 
driftsstyremøte, skal satsninger til høsten tas opp.  
 
FAU-representantene diskuterte resultatene og ga innspill til mulige tiltak, herunder arbeid med å 
forbedre foreldremøtene og oppmøte på disse.  
 

2. Elevrådsleder informerer  
Ny elevrådsleder, Henrik Mowinckel-Trysnes (9A) informerer om nytt, samt elevrådets syn på 
sentrale saker, inkludert sen skolestart og mobilforbud/innlåsing av mobiler.  
Elevrådet er ikke tilhengere av sen skolestart.  
 

3. Eventuelt 1: Utvikling av Marienlyst-området/Ferd  

Siri Hopperstad orienterte om workshop i regi av Ferd eiendom. En gruppe bestående av Blindern 
Vel, Marienlyst og Fagerborg Vel og Marienlyst skoles FAU arbeider med å kartlegge hva 
interessenter i nærområdet skal prioritere/være opptatt av, slik som høyder på bygninger og 
størrelse på boliger, bevaring av grønt-drag og biologisk mangfold, flerbrukshall, trygg skolevei og 
arkitektur og estetikk.  
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Etter det opplyste ønsker Ferd ønsker å gå i dialog med rektor og assisterende rektor og det er 
viktig at slik dialog igangsettes for å gi innspill på temaer som er viktige for skolen mens det ennå 
er mulighet for det.  
FAU-representantene diskuterte innspillene fra orienteringen, og det ble gjennomgående gitt 
støtte til arbeidet og engasjementet for å sikre at viktige temaer kartlegges og adresseres med 
Ferd i tide og på egnet måte.  

Eventuelt 2: Oppsummering fra 17. mai-komite 
Siri Moseng orienterte om årets arrangement. Det var et vellykket, og vurderingen er at dagens 
ordning fungerer bra.  

Det var lavere inntjening enn to foregående år. Overskudd på ca 20 000, som er ganske langt 
under det som var i fjor. Det kan skyldes at det var færre folk pga pinsehelg. Priser var samme nivå 
som i fjor, og man kan nok gå opp noe til neste år.  

Et spørsmål om å involvere 6. klasse i ansvaret for 17. mai-arrangementet for å tjene inn til tur, ble 
diskutert blant FAU-representantene. Det var delte meninger. Det er i så fall FAU som må beslutte 
dette. Det kan tas opp som en sak på neste FAU-møte, som stemmes over. Lars Schrøder setter 
opp noen variabler som det kan stemmes over på neste møte.  

Eventuelt 3: Kandidat som driftsstyreleder 
Lars Schrøder orienterte om driftsstyret (oppgaver og sammensetning) og valg av ny 
driftsstyreleder (velges 18. juni). Det trenger ikke være noen fra FAU, men det må være en 
foresatt, og det var derfor et ønske om å orientere om muligheten i FAU-møtet.  

(19/06/24 FAU-leders anmerkning: Maria Chrysostomidis fra FAU meldte seg som kandidat i 
etterkant av FAU-møtet og ble valgt som ny leder av Driftsstyret 18/6) 

4. Informasjon fra arbeidsgruppene 

 

Trafikk og byggesaker 

• Natteravn  

o Går bra, intet nytt å melde  

• Trafikk 

o Når T-banestasjonen skal bygges om, skal trafikken legges om slik at det blir økt trafikk 
(omkjøring via) Shumsgate og Apalveien. Gruppen vil følge med på planene her 

• Morgenfugl 

o Vurdere til høsten om to klasser, eller en klasse  

o Er nå også vakt ved overgangen ved Shums gate, noe som er bra  
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o Diskusjoner om å flytte fra August Cappelens gate til område som trenger det mer (ble negativt 
mottatt – det er behov i AC gate)  

o Får mange tilbakemeldinger om folk som sykler på rødt.  

• Leker'n 

o Saken om gropene følges opp (intet nytt) 

Bibliotek 

• Meråpent biblioteka arrangeres siste tirsdagen i måneden. Suksess, fortsetter som før 

Skolehage 

• Arbeidet går bra. Har hatt tre foreldredugnader, vellykket  
• Snekring valgfag i 9. klasse lager kasser  

MAKS 

• Det er svært varmt i skolegården på solrike dager. Ønske om å få plass duker e.l. for å 
skygge for sola i skolegården, og oppfordre til å være på Leker'n eller andre steder med 
skygge.  

• Fortsatt ikke bra nok tilbud på 3. trinn, det jobbes med 
• Det ble også stilt spørsmål ved hvorfor svømmehallen brukes så lite  

Pedagogikk 

• Det jobbes med å få skolen med på et Light-up-tilbud  
• Maria tar over som leder av arbeidsgruppen til høsten 

Skolemiljø 

• Det er planlagt to temakvelder til høsten  
• Mulig en temakveld for foreldre om rus, i samarbeid med pedagogikk-gruppa 
• Har fått midler til tiltak om mobbing, og har invitert Ingelin Lund (forsker) som har et bra 

opplegg om foreldrene som ressurs. Hun kommer til høsten.   
 
17. mai komite 

• Se informasjon over under Eventuelt.  

 
 

Kontaktinfo FAU 
 

• E-post: marienlystskole.fau@gmail.com  
• Telefon: 926 726 33 
• Nettside: https://marienlyst.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/ 
• Leder: Lars Schrøder (Vara 9A) 
• Nestleder: Hege Wold (6A) 
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FAU-Møteplan 2024 

• 10. september 
• 22. oktober 
• 10. desember 
• 14. januar 
• 18. mars  
• 29. april 
• 3. juni 

 
 


